
 

 

Verslag Overleg ‘Veldhoven aan Tafel’ 
 

Datum: vrijdag 15 december 2023 

Tijd: 09.30 – 11.30 uur 
Locatie: Gemeentehuis, Meiveld 1 te Veldhoven 

 

Genodigden 

• Consulent Wmo-Minima  
• Dorpsvereniging Oerle  

• GGzE De Boei  
• JOVO  
• Seniorenraad  

• Sondervick College  
• Woondroom  

• Vertegenwoordiging Jeugd- en pleegzorg  
• Stichting Leergeld  
• Wethouders Sociaal Domein 

• Voorzitter  
• Ambtelijk secretaris  

 

Agenda 

1. Opening  
 

Welkom en vaststelling van de agenda. 
 

GGzE de Boei, heeft zich afgemeld. 
 

Voorstelronde gedaan, vanwege nieuw gezicht; JoVo heeft een nieuwe 
voorzitter en sluit in die hoedanigheid aan in VaT. Hij vervangt hiermee 
zijn voorganger in VaT 

 
Welkom aan 4 toehoorders. 

 
 

2. Verzonden stukken  
 

1. Concept verslag ‘Veldhoven aan Tafel’ 23 september 2023   

➢ Notulen wordt besproken bij agendapunt 8. 
2. Monitor Sociaal Domein  

➢ Agendapunt 5.1 

3. Presentatie ‘Focus op alle Jeugd’ 
➢ Agendapunt 3 

4. Brief aan het college t.b.v. veiligheid scootmobielen 
➢ Agendapunt 4.6 

5. Presentatie visie op dienstverlening 

➢ Agendapunt 6 
6. Jaaragenda 2024 

➢ Agendapunt 7 
7. Brief aan het college ‘Ongevraagd advies Jeugd’ (later toegevoegd). 



 

 

 

3. Uitvoeringsplan ‘Focus op alle Jeugd’  
 

Presentatie van de speerpunten uit het uitvoeringsplan ‘Focus op alle 
Jeugd’ door betrokken beleidsadviseurs jeugdhulp. 

Uitvoeringsplan ‘Focus op alle Jeugd’ wordt eind januari vastgesteld en 
daarmee openbaar. 

 
Vertegenwoordiging Jeugdzorg noemt het vele toetsen op scholen en legt 
de relatie met prestatiedruk. 

 
Consulent Wmo-Minima vraagt aandacht voor internationalisering. In 

plaats van dat Engels de hoofdtaal wordt, kenniswerkers meenemen in 
de Nederlandse taal en gebruiken zodat ze beter aansluiting kunnen 

vinden. 
 
Vertegenwoordiging Jeugdzorg geeft aan dat verenigingen wachtlijsten 

hebben, vanwege een vrijwilligers tekort en te weinig sportruimte. Dit 
signaal wordt meegenomen naar de sportfunctionaris. 

 
SeniorenRaad uit haar complimenten over het samenspraak proces dat is 
doorlopen.  

 
SeniorenRaad vraagt naar gestelde doelen en te bereiken effecten.  

Beleidsadviseur Jeugd legt uit: Aan elk doel hangen meetindicatoren, 
maar het is geen absolute wetenschap. Het blijft altijd de vraag waar 
uitkomsten vandaan komen.  

 
Graag einde jaar terugkoppeling. Jeugd op de jaaragenda VaT Q4 

 
 

4. Mededelingen  
1. Participatie  

De Seniorenraad geeft een terugkoppeling van de bijeenkomst Visie 

op participatie. Meer informatie zie de website: www.onsveldhoven.nl 
Wanneer VaT ongevraagd advies geeft, heeft dat niet altijd resultaat.  

VaT helpt de Gemeente, zie officiële tekst op de website.  
 

   Wethouder van Brakel vraagt: ‘Waarom ongevraagd advies?  

Leg het nu op tafel. In gesprek kunnen zaken nog aangepast worden.’ 
Als het ongevraagde advies in het college komt nadat een stuk is 

vastgesteld niet meer. 
 
Een duidelijke jaarplanning helpt, zodat VaT op het juiste moment, 

tijdens de vergadering discussie kan voeren. En kunnen betrokken 
beleidsadviseurs uitgenodigd worden en er meteen iets mee doen. 

VaT-leden geven aan eerder te willen worden meegenomen, ideeën 
delen voordat het op papier staat. 
 

VaT wordt meegenomen in meedenksessies, uitgenodigd als lid van 
Veldhoven aan Tafel. Informatie die opgehaald wordt in 

meedenksessies wordt meegenomen. 

http://www.onsveldhoven.nl/


 

 

 
 

2. Energiearmoede  
Senioren Raad: De communicatie wie, wanneer kan aanvragen of de 
uitkering krijgt is onduidelijk. Wethouder van Brakel licht de 

complexiteit van het proces toe. Inwoners die de energietoeslag 
eerder hebben gehad krijgen deze automatisch. Deze aanvragen 

worden eerst verwerkt. Om het proces te stroomlijnen voor de 
uitvoerders wordt pas later gecommuniceerd wanneer mensen een 
aanvraag kunnen doen. 

 
3. Energie coaches  

Senioren Raad: Complimenten voor dit initiatief! Goed om de drempel 
voor mensen zo lager te maken. 

 
4. Mobiliteitsvisie  

SeniorenRaad en Consulent Wmo-Minima: 

Mobiliteitsvisie is aangenomen. We zien graag dat de transitie snel 
van start gaat! 

 
5. Expats  

Vertegenwoordiging jeugd- en pleegzorg: 19 december is er een 

avond in Veldwijzer om breed signalen op te halen van expat-
problematiek. We hebben het positief geformuleerd: 

‘Living apart together- Living together’  
ASML doet mee. We zouden elkaar moeten helpen in de wijk. 
 

6. Akkoord ongevraagd advies scootmobielen 
Consulent Wmo-Minima: Uitvraag via de mail heeft 1 reactie 

opgeleverd, nogmaals de vraag voor akkoord aan VaT om het in te 
dienen richting college. Wethouder van Brakel geeft aan dat ze niet 
begrijpt waarom dit opnieuw wordt ingediend, de kwestie is uitvoerig 

besproken en middels een memo beantwoord door betrokken 
afdeling. Advies wordt teruggenomen voor intern beraad. 

 
7. Regio overleg ZorgBelang in Best 

Seniorenraad is naar het regio overleg van ZorgBelang in Best 

geweest. Verslag wordt nagestuurd naar alle VaT-leden. 
  

5. Zaken vanuit het Sociaal Domein 
 

1. Monitor Sociaal Domein 01-01-2023 t/m 30-09-2023 

Er zijn geen vragen binnengekomen, dat maakt dat de monitor geen 
toelichting behoeft. 

Complexe jeugdhulp is onder de aandacht. 
 

2. Consumenten Raad Taxbus   

In het verleden is aan Veldhoven aan Tafel afvaardiging gevraagd om 
zitting te nemen in de consumentenraad van de Taxbus, hierop 

kwamen geen gegadigden. Vervolgens is de achterban van SGPV 
(Stichting Gehandicapten Platform Veldhoven) geraadpleegd en zo 

kwam er afvaardiging. Echter is de SPGV opgehouden te bestaan en  



 

 

 
 

daarmee heeft betreffende persoon geen achterban meer  
van waaruit ze kan spreken.  
 

Voorstel: mevrouw neemt zitting in VaT als gebruiker van de Taxbus 
en Wmo en kan haar functie in de consumentenraad voor Taxbus 

voorzetten. Dit is belangrijk voor Veldhovense Taxbus gebruikers en 
daarnaast is het meerwaarde dat VaT-hierop is aangehaakt. 
 

VaT-leden stemmen unaniem voor. 
 

 

6. Status visie op dienstverlening  
 

Adviseur dienstverlening en informatievoorziening heeft in de 
vergadering van februari 2023 een presentatie gegeven over de ‘Visie op 

dienstverlening’ en het VaT om input gevraagd. Ze geeft een 

terugkoppeling over de huidige stand van zaken van dit proces. 

Bij de verzonden stukken ter achtergrondinformatie de presentatie die 28 

november jl. aan de Raad is gegeven.  

Adviseur dienstverlening vertelt dat ze aan de slag zijn gegaan met de 
visie. Aan de hand van alle opgehaalde input zijn een wensbeeld en 

ambities geformuleerd. Nu wordt bekeken hoe we van de huidige situatie 

bij het wensbeeld komen.  

Bereikbaarheid komt steeds terug. De eerste lijn is goed bereikbaar maar 

heb je iemand van de vakafdeling nodig dan wordt het stroperig.  

Vanuit VaT wordt ingebracht dat zij graag aan de voorkant worden 

meegenomen. We hebben meegedacht en zijn geïnterviewd maar zouden 
ook graag de stukken inzien. Nu krijgen we ze pas als ze in B&W zijn 
geweest. We willen weten wat er met onze inbreng gedaan is. 

 
Adviseur dienstverlening en informatiemanagement doet een oproep of 

mensen in gesprek willen over vervelende ervaringen met de gemeente 
qua dienstverlening. 

 

Consulent Wmo-Minima geeft complimenten over de 3 beloften van 
dienstverlening. 

 
 

7. Jaaragenda  
 

Heeft u onderwerpen voor de jaaragenda? Laat het weten, via de 
secretaris. 

 
De suggestie wordt gedaan om de Raadsplanning mee te nemen in VaT. 

 
 
 



 

 

Vergaderdata 2024: 
- 23 februari  

- 24 mei  
- 20 september 
- 13 december  

 

8. Concept verslag ‘Veldhoven aan tafel’  
 

Het verslag wordt vastgesteld. 

 

 
9. Rondvraag & Sluiting  
 

Seniorenraad: Vorige vergadering werd gesproken over voldoende 
vrijwilligers, maar dat beeld wordt niet herkent. 

Stichting Leergeld: Er zijn veel vrijwilligers, die iets van hand en spandiensten 
willen doen. Een bestuursfunctie bekleden is iets anders. 
 

Dorpsvereniging Oerle: Het zou mooi zijn wanneer er meerdere wijkplatformen 
betrokken worden. Suggestie wordt gedaan om niet het VaT uit te breiden met 

verschillende wijkplatforms maar met een vertegenwoordiger van de 
wijkplatforms te werken. Wijkplatforms worden hieromtrent geinformeerd. 
 

Seniorenraad: Er zijn verschillende deelkastjes in Veldhoven, dit is een teken 
dat de nood hoog is qua armoede problematiek. Wat kunnen we als VaT 

hiermee doen?  
 
Seniorenraad: Er leven vragen over de stimuleringslening, zoals: zijn er haken 

en ogen? Wat als je binnenkort komt te overlijden? Advies is om per 
individuele casus contact op te nemen met de vak-afdeling. 

 
JOVO: Steeds minder mensen komen in aanmerking voor een WLZ. Een Wmo 
indicatie is maar voor 1 of 2 jaar, daarmee lopen we een risico als 

wooninitiatief. Dit onderwerp graag op de agenda. 
 

 
Volgend overleg Veldhoven aan Tafel:  
Vrijdag 23 februari 2024 van 09.30 uur tot 11.30 uur, locatie: 

gemeentehuis Veldhoven 
 

 
 


